
مسیب زاده: 
آماده همکاری با 

ورزشکاران مشمول 
سربازی هستیم

ده  ســرهنگ چنگیــز مســیب زا
ــی  ــروی زمین مدیرعامــل باشــگاه نی
بــرای همــکاری بــا ورزشــکاران 
مشــمول خدمــت ســربازی اعــام 
آمادگــی می کنــد: »مهمترین برنامه 
مــا جــذب ورزشــکارانی اســت کــه 
از تــوان مالــی کمــی برخــوردار 
هســتند و بــه علــت نداشــتن منابــع 
مالــی شناســایی و اســتعداد یابی 
نمی شــوند. مــا از ابتــدای فصــل 
گذشــته در حوزه هــای مختلــف 
اســتعدادیابی خوبــی در زمینــه 
فوتبال داشتیم و برای تشکیل تیم 
فوتبــال امیــد از هــزار فوتبالیســت 
تســت گیری انجــام دادیــم کــه 
هفــت نفــر از ایــن نفــرات بــه تیــم 

بزرگســالان راه پیــدا کردنــد.«
بــه گفتــه او تســت گیری در باشــگاه 
نیــروی زمینــی رایگان اســت: »تمام 
مراحل تســت گیری باشــگاه نیروی 
زمینــی به صــورت رایگان انجام شــد 
و تنهــا باشــگاهی هســتیم کــه ریالی 
از فــردی پــول دریافــت نمی کنیــم. 
ی  مه هــا برنا ینــده  آ ل  ســا ر  د
زیــادی بــرای جــذب ورزشــکاران 
در حوزه هــای ورزشــی خواهیــم 
داشــت. در حــال حاضــر مــا در 
16 رشــته تیــم داری می کنیــم کــه 
بــرای جــذب نفــرات بااســتعداد 
تــاش خواهیــم کــرد. رســالت 
ــن اســت  ــی ای ــروی زمین باشــگاه نی
کــه از خانواده هــای کــم برخــوردار 
حمایــت کنــد تــا جوانــان زیــادی بــه 

ورزش ایــران معرفــی شــوند.«
مــل  تأ رد  مــو در  ده  مســیب زا
بــا  زشــی  ر و ی  ن ها ســیو را فد
باشــگاه نیــروی زمینــی می گویــد: 
»متأســفانه اکثــر فدراســیون های 
ورزشــی تعامــل خوبــی بــا باشــگاه 
لبتــه  رنــد. ا نیــروی زمینــی ندا
ــد؛ هســتند  ســوءتفاهم پیــش نیای
فدراســیون هایی کــه توجــه زیــادی 
بــه باشــگاه مــا داشــتند و نگاهــی 
خاص به ورزشــکاران نیروی زمینی 
دارنــد، امــا از فدراســیون تکوانــدو 
ــدو  ــه دارم، چــرا کــه تیــم تکوان گای
ــدو  ــا امســال در مســابقات تکوان م
نقــش جهــان اصفهــان بــه مقــام 
نایــب قهرمانــی رســید، در حالــی کــه 
بــا تمــام شایســتگی بایــد قهرمانــی 
ایــن مســابقات را کســب می کــرد، 
امــا بنــا بــه دلایــل مختلــف و بــا 
ناداوری هــا حــق تیــم مــا پایمال شــد 
و دســت مان از جــام کوتــاه مانــد. در 
حالی که خیلی از مسئولان اعتقاد 
داشــتند حــق مــا قهرمانــی بــود و 
حتــی مــا موضــوع را از مســئولان 
نــدو پیگیــری  ا فدراســیون تکو
کردیــم. بــا وجــود اینکــه قــول هــر 
نــوع همــکاری را داده بودنــد، امــا 
هیــچ تاشــی بــرای احقــاق حــق 
تیــم نیــروی زمینــی انجــام ندادنــد.«
ه  ره همــکاری باشــگا و دربــا  ا
نیــروی زمینــی بــا ورزشــکاران و 
قهرمانــان مشــمول بــه خدمــت 
ســربازی می گویــد: »جــدا از اینکــه 
باشــگاه نیــروی زمینــی بــرای جــذب 
ورزشــکاران مشــمول بــه خدمــت 
ســربازی تمــام تــاش خــود را در 
ایــن ســال ها انجــام داده اســت، 
مــا در تمــام رشــته ها یــک کمیتــه 
پایــش در نیــروی زمینــی ایجــاد 
کردیــم کــه روزهــای دوشــنبه و 
چهارشــنبه ورزشــکاران مشمول به 
خدمــت در ایــن کمیتــه حضــور پیدا 
می کننــد و بــا تشــکیل جلســات و 
بررســی کمیســیون نفرات مشمول 
جــذب باشــگاه نیــروی زمینــی 

می شــوند. از همیــن جــا اعــام 
می کنــم عزیــزان ورزشــکارانی 
کــه مشــمول خدمــت ســربازی 

هســتند باشــگاه نیروی زمینی برای 
جــذب ایــن نفــرات جهــت گذرانــدن 
خدمــت ســربازی تمــام تــاش خود 

را خواهــد کــرد.«
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پرهام مقصودلو

مسترز پراگ را با سومی تمام کرد

پرهام مقصودلو مسابقات شطرنج مسترز پراگ را با سومی تمام کرد.
مســابقات شــطرنج مســترز پــراگ ۲٠۲۴ بــا حضــور 10 شــطرنج باز در 9 دور 
برگزار شــد که مرد شــماره یک شــطرنج ایران با 5 امتیازسوم شد و ندربیک 
عبدالســتاروف بــا 6/5 امتیــاز قهرمــان. باخــت مقصودلــو در دور هشــتم 
امیــد قهرمانــی اش را کــم کــرد، امــا گوگــش هنــدی را در دور آخــر متوقــف 

کــرد و نفر ســوم شــد.
 

هانیه رستمیان

در بازارچه خیریه کودکان فرشته اند

هانیــه رســتمیان تیرانــداز المپیکی عــاوه بر تمرین، ایــن روزها فعالیت در 
خیریــه را فرامــوش نکــرده اســت. او بــا حضــور در بازارچــه خیریــه کــودکان 
فرشــته اند، هــم خــودش کمــک کرد و هــم در اســتوری از همه خواســت تا 
کمــک بــه کودکان بیمار و مناطق محروم اســتان سیســتان و بلوچســتان را 
فرامــوش نکننــد؛ بازارچه ای که به گفته هانیــه در خیابان خاقانی روبه روی 

دانشــگاه خوارزمی نزدیک ایســتگاه دروازه دولت برپا شــده اســت.

 علیرضا طاهرخانی

سرمربی تیم ملی شمشیربازی فیلیپین شد

علیرضــا طاهرخانــی، از شمشــیربازان هــم دوره پیمــان فخــری، بــا قبــول 
ســرمربیگری تیم ملی فیلیپین، افتخاری به افتخارات شمشــیربازی ســابر 
ایران اضافه کرد. او بعد از خداحافظی با دنیای قهرمانی، تا سال 96 مربی 
تیم ملی شمشــیربازی ســابر در قهرمانی آســیا، جام های جهانی و گرندپری 
بــود. طاهرخانــی تا ســال 96 در چین مربی شمشــیربازی بــود که بالاخره با 

پیشــنهاد فیلیپینی هــا از چیــن دل کند و راهی مانیل شــد.

 شنبه  19  اسفند 1402  سال بیست و هفتم  شماره 7537 

انعکاس اخبار ورزش ایران
منهای فوتبال

با تصمیم کمیته فنی، کادر فنی تیم ملی والیبال تکمیل می شود

کدهایی که مرادی از دستیار ایرانی می دهد

مهری رنجبر
روزنامه نگار
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ما با آزادپور مشکلی نداریم، مگر اینکه او داشته باشد

 منصوریان: با کم ترین قرارداد سرمربی تیم ملی شدم

سال هاست خواهران منصوریان را 
مقابل خدیجه آزادپور دارنده طای 
ر  قرا و  نگژ ا گو یی  سیا آ ی  زی ها با
می دهند. آزادپور که تنها دختر طایی 
ووشو در تاریخ بازی های آسیایی 
است، خیلی زود از تیم ملی 
ن  هرا ا خو تا  رفت  ر  کنا
منصوریان جای خالی اش 
را پر کنند. همین هم باعث 
شد تا گمانه زنی های زیادی درباره 
اختاف بین منصوریان ها و آزادپور 
مطرح شود. چیزی که حالا منصوریان 

بعد از 10 سال آن را تکذیب می کند و 
معتقد است او و خواهرانش با آزادپور 

مشکلی ندارند.
 الهه منصوریان که به تازگی سرمربی 
زها  رو ین  ا است،  ملی شده  تیم 
شاگردانش را برای حضور در مسابقات 
انتخابی جام جهانی آماده می کند. او 
فعاً دستیاری در تیم ملی ندارد اما 
به گفته خودش اگر پایش بیفتد از 
ظرفیت های آزادپور و سایر مربیان در 

کادرفنی استفاده خواهد کرد.
او درباره اختاف خود و خواهرانش با 
خدیجه آزادپور گفت: »نه، ما با خدیجه 
مشکلی نداریم مگر اینکه خودش با ما 

مشکلی داشته باشد)با خنده(.
ما دوستان خیلی خوبی برای همدیگر 

بودیم و الان هم رفیق هستیم. او اوایل 
دوران ورزشی مان خیلی به ما کمک 
کرد و مدیونش هستیم. ما مشکلی 
با هم نداریم اما آزادپور خیلی زود از 
ورزش حرفه ای فاصله گرفت و ما در 
ورزش ماندیم؛ به خاطر 10 سالی که او 
رفت و ما ماندیم، کمی بین مان فاصله 
افتاد. این فاصله هست و صمیمیت 
قبل وجود ندارد اما هرازگاهی همدیگر 
را می بینیم و مشکلی بین مان وجود 
ندارد.«  منصوریان بعد از قبول هدایت 
تیم ملی از شرایط تیم و امکان اضافه 
شدن نفرات جدید به کادرفنی گفت: 
»ما در حال حاضر با 3 سانداکار برای 
مسابقات انتخابی جام جهانی آماده 
می شویم. حتی من الان کمک مربی 

هم ندارم. حالا ترجیح می دهم به جای 
اینکه هزینه کرده و کادر را پرو پیمان تر 
کرده، هزینه را برای ورزشکار خرج 
کنیم. به شخصه با کم ترین هزینه 
حاضر به قبول این مسئولیت شدم. اگر 
در آینده به کسی مثل آزادپور نیاز داشته 
باشیم حتماً از ظرفیت هایش استفاده 
می کنیم اما چون الان تعداد نفرات 
در اردوهای تیم ملی محدود است، 
نیاز مبرمی به مربی بدنساز نداریم 
اما اگر تعداد ملی پوشان بالا برود از 
توانایی هایش استفاده خواهیم کرد.«

او که در پشت صحنه برنامه عصر 
جدید با مرحوم ارشا اقدسی درگیری 
لفظی داشت، حالا برای اولین بار 
در این باره گفت: »غره خانی یکی از 

بلدکاران و از دوستان خوب من است 
که اتفاقاً در سریال هشدار برای کبری 
11 هم با مرحوم پیمان ابدی همکاری 
داشت. وقتی ارشا فوت کرد خیلی 
ناراحت شدم و به دوستم هم تسلیت 
گفتم. آن برنامه یک مسابقه بود و اصاً 
دعوای ما به خاطر شاگردان مان اتفاق 
افتاد. شاگردان ارشا حذف شدند و 
بچه های من چراغ سفید گرفتند که 
این موضوع او را ناراحت کرد. به هرحال 
رقابت همین است، وگرنه خارج از آن 
برنامه یکی، دوبار همدیگر را دیدیم 
و برای هم احترام قائل بودیم. زمانی 
که فهمیدم فوت شده خیلی ناراحت 
شدم، امیدوارم روحش در آرامش 

باشد.«

سرمربی تیم ملی والیبال ایران، بعد 
از انتخاب »لئوناردو آفونسو« دستیار 
برزیلی اش، منتظر تکمیل همکارانش 
با انتخاب دو دستیار ایرانی است. 
اتفاقی که این هفته با شور کمیته فنی 

رقم می خورد.
موتا پائز سرمربی برزیلی- فرانسوی 
تیم ملی والیبال، 8 روز بعد از توافق با 
فدراسیون ایران، اسم لئونارد آفونسو را 
برای دستیاری به فدراسیون ایران داد. 
مربی برزیلی که مثل خودش تجربه 
دستیاری داشته و تجربه سرمربیگری 
تیم های باشگاهی آرجی ایکس برزیل، 

سانتوری ژاپن، النصر امارات، سیت 
والی سوئیس و وولتا ردوندا برزیل را 
داشته است. سرمربی تیم ملی والیبال 
و دستیارش البته خیلی زود کارش را با 
رصد بازی های لیگ برتر ایران از یوتیوپ 
و بازی لژیونرها در باشگاه های شان، 
بازیکنان ایرانی را زیر ذره بین گرفته 
است و حتی با آنها جلسات آناین 

برگزار می کند.
پائز البته برنامه اردوهای تیم ملی 
برای لیگ ملت ها و بازی های دوستانه 
بابت محک آمادگی و هماهنگی تیم را 

می نویسد تا به فدراسیون بدهد.
 

تعویق جلسه کمیته فنی
در حالی که سرمربی تیم ملی والیبال 
برنامه های تیمش را تنظیم می کند، اما 

برای شناخت بیشتر از بازیکنان جوان 
نیاز به دستیار ایرانی دارد که انتخاب 
آنها به عهده کمیته فنی است. هرچند 
قرار بود امروز اعضای کمیته فنی دور 
هم جمع شوند تا تکلیف دو مربی روی 
نیمکت تیم ملی را روشن کنند، اما قصه 
عقب افتاد تا چند روز دیرتر دستیاران 
انتخاب شوند. وحید مرادی سرپرست 
فدراسیون والیبال می گوید: »قرار بود 
جلسه کمیته فنی امروز برگزار شود اما 
به خاطر همزمانی این جلسه با جلسه 
دیگر من، کمیته فنی در روز دیگری 

برگزار می شود.«
 

شاخصه های دستیار پائز
دانش فنی، تجربه، شناخت از بازیکنان 
والیبال ایران و تسلط به زبان انگلیسی 

جزو شاخصه های دستیار ایرانی پائز 
سرمربی تیم ملی والیبال است. البته 
وحید مرادی سرپرست فدراسیون 
ذهن برنده را هم به شاخصه های 
قبلی اضافه می کند. قرار است این 
هفته کمیته فنی دستیار ایرانی را از 
بین مربیانی که اسم شان در لیست 
نوشته شده انتخاب کند: »مربی 
که قرار است روی نیمکت تیم ملی 
والیبال بنشیند باید شناخت خوبی 
از بازیکنان جوان داشته باشد. چرا 
که پائز لژیونرها و ملی پوشانی که 
سال قبل در لیگ ملت ها و قهرمانی 
جهان بازی کردند را می شناسد اما 
شناختی از بازیکنان جوان ندارد، در 
حالی که یکسری از جوان ها شرایط 
خوبی دارند. بنابراین دستیار ایرانی 

باید از جوانترها شناخت خوبی داشته 
باشد و مهمتر از آن مربی ایرانی هم 
باید پائز را باور داشته باشد و با ذهن 
برنده وقتی روی نیمکت می نشیند 
انرژی مثبت به تیم بدهد و باعث 
خودباوری بازیکنان شود. البته که 
دانش فنی شرط اصلی برای انتخاب 

دستیار است.«
او البته اسمی از گزینه های دستیاری 
ز  تیم ملی نمی برد: »ما لیستی ا
مربیان مطرح داریم که در جلسه 
به اعضای کمیته فنی می دهیم تا به 

بهترین مربی رأی دهند.«
با این حساب این هفته اگر جلسه 
کمیته فنی فدراسیون برگزار شود، 
با انتخاب دستیار پائز، کادر فنی تیم 

ملی والیبال تکمیل می شود.

 در حالی که فدراسیون 
والیبال به روز 

سرنوشت ساز انتخاب 
رئیس جدید نزدیک 

می شود، اما این روزها 
بدون حاشیه هم سر 

نمی شود. کناره گیری 
ناصر میر فخرایی از 

کمیته فنی و هیأت 
رئیسه شاید مهمترین 

حاشیه این روزها باشد. 
او حتی در صحبت هایش 
گفته بود در جلسه امروز 

کمیته فنی هم شرکت 
نمی کند. با این حال 

وحید مرادی سرپرست 
فدراسیون می گوید: 

»این اعتراضات شبیه به 
اعتراض آن چهار کاندیدا 
به حضور یک کاندیدایی 

است که به فدراسیون 
می آید. اعتراضی که 

وزیر دستور به بررسی 
داد و سازمان بازرسی 

هم به فدراسیون آمد 
و بعد از بررسی مدارک و 
اسناد گزارش را به وزیر 
دادند که هیچ تخلفی 
صورت نگرفته است. 
ناصر میر فخرایی هم 

نامه ای نوشته بود که 
در آن توصیحاتی درباره 

سوءاستفاده مطرح 
کرد که من با او صحبت 

کردم که این مسائل 
بازی های انتخاباتی 

است. من احترام زیادی 
برای میرفخرایی قائل 

هستم، حرف هایش را با 
جان و دل شنیدم. قصد 
ما اتحاد و همدلی است 
و نگرانی های او را هم 

درک می کنم، امیدوارم 
اعضای مجمع در روز 

انتخابات با رأی اعتماد 
به رئیس جدید، روزهای 

روشنی را برای والیبال 
رقم بزنند.«

ZOOM

فائزه زمانی
روزنامه نگار


